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Abstract (en)
The subject of the invention is a process for drying and firing green bricks in one operation, in which the green bricks, after pressing, are put directly
onto a hearth car and then transported through a combined drying and firing oven (kiln). In order also to be able to dry and fire economically, and
in one pass, large-sized green bricks produced by the soft-pressing process, the green bricks (1) are stacked on the hearth car in a plurality of
layers (1a, 1b, 1c) and the individual layers are spaced apart from one another by interposed perforated insertion elements (2). Uniform airing of the
mutually facing bearing surfaces is thus guaranteed. The insertion elements are preferably designed in the form of rods with a perforation. <IMAGE>

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Verfahren zum Trocknen und Brennen von Ziegelformlingen in einem Arbeitsgang, bei dem die Ziegelformlinge
nach dem Pressen direkt auf einen Herdwagen gesetzt und anschließend durch einen kombinierten Trockner- und Brennofen transportiert werden.
Um auch großformatige, nach dem Weichpreßverfahren hergestellte Ziegelformlinge auf wirtschaftliche Weise in einem Durchgang trocknen und
brennen zu können, werden die Ziegelformlinge (1) in mehreren Lagen (1a, 1b, 1c) auf dem Herdwagen gestapelt und die einzelnen Lagen durch
zwischengelegte perforierte Einlageelemente (2) voneinander beabstandet. Damit wird eine gleichmäßige Belüftung der einander zugewandten
Auflageflächen gewährleistet. Die Einlageelemente sind bevorzugt stabförmig mit einer Perforierung ausgebildet. <IMAGE>
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